
Referat fra (digitalt) bestyrelsesmøde 23. april 2020 
 

 

 

 

1) Status fra børnehaven 

Kathrine melder, at den første uge har været hård, men her i uge 2 går det bedre. De nye 

vikarer gør det godt og tager udfordringerne med oprejst pande. Kathrine roser vikarerne 

og siger, at de ikke kunne have klaret sig uden dem. 

 

Vikarerne er ansat på timebasis en måned frem (lige nu til 8. maj). Det er de indforstået 

med. Vikarerne er der mellem 25-35 timer pr. person.  

 

Sidsel spørger ind til økonomien omkring vikarerne. Kathrine fortæller, at der vil komme en 

kompensation, men lige nu kan kommunen ikke fortælle, hvor stor denne kompensation vil 

blive. 

 

1. Status på genstart af børnehave 
 

2. Status på fast personale (vi kan ikke gå ind i årsagerne til fravær, da disse er fortrolige) 
 

3. Status på vikarer 
 

4. Udfordringer i forældresamarbejde 
 

a. ønske om ændring i mødetider fra dag til dag 

b. manglende overholdelse af oplyste møde- og gåtider 

c. manglende forståelse for personalets arbejde 

d. manglende orientering i retningslinjerne, heriblandt madpakker, manglende 
rygsække (hvilket gør, at de ikke kan komme på tur med madpakkerne), 
afleverings-/afhentningsretningslinjer. 

 

Forældrene har ikke sat sig ind i retningslinjerne. Personalet bliver verbalt svinet til, hvis 

personalet irettesætter dem. 


